
IMADA Fagråd

Referat af bestyrelsesmøde i IMADA Fagråd

12. maj 2025 kl. 14:00 i Mødelokale 1 (Ø17-605-0)

1) Formalia

a ) Valg af dirigent

Simon Holm

b ) Valg af referent

Simon Holm

c ) Tilstedeværende

Simon Holm, Daniel Nissen, Victor Elze, Anne Sofie Høj,
Nikolaj Madsen, Shuagib Ibrahim, Johannes Rothe, Andreas Bonde

d ) Godkendelse af referat for seneste bestyrelsesmøde

Godkendt

2) Det nye fagråd

a ) Facebook side

• Vi skal have et fællesbillede!!!

3) Økonomi

a ) Hvordan står det til med økonomien

• Det er som det skal være

4) Opdatering Dagrofa sammenlignet

a ) Opdatering på dagrofa samarbejde

• Dagrofa bliver et nogo

5) Kaffeordning / sodavandsordning

a ) Nye varer der skal prøves ift afstemning

• Vi har købt mere kakao
• Vi venter med vin til næste år

b ) Kontakt flere sponsorater

• Vi har spurgt foreflight om et møde
• De har sagt ja til at sponsorere og møde. (14/05/2025)

– Hvad kan vi som fagråd tilbyde
– Evt. hænge plakat op hver måned om deres arbejde
– Stort skilt med deres navn på
– Hold oplæg om spændende projekter de arbejder på
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6) Kontakt med andre fagråd

a ) Grillevent

• Upcomming

7) Kontakt til studerende

a ) Fagrådsmøde

• Næste uge (19.maj)

b ) Studiestart for Data Science

• Vi snakker med Peter når det kommer tættere på

c ) Generel studiestart

• Vi diskutere yderligere om studiestart når det bliver mere aktuelt

d ) Næste år

• Vi har holdt møde med Peter
• Opslag om workshops
• møde med tutorbestyrrelsen. Vi vil gerne have fagrådsrepresentan-

ter i alle klasser. Vi vil også have at de skal fortælle om festudvalgets
saunabar i første uge.

• virksomheds forsøg 1 hvert semester
• oplæg fra virksomheder
• workshops om semester intro

– Muligt møde med Martin og Peter.

8) Saunaen

a ) Sauna-Vectorvægen

• Vi venter

9) Festminesteriet

a ) Festministeriet lagde ud for juleøl

• Vi har ikke adgang til kontoen det står Simon Og Daniel for.
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10) Hjemmeside

a ) Opslag

• Opslag om væggen når den bliver revet ned, inden sommerferiens
slut

b ) Oversættelse

Hjemmesidens sider skal oversættes til engelsk (language switcher). Det
tager en del tid så det er work in progress.

11) Syddanske Studerende

a ) Samarbejde med SDS til drikkevarer

• Vi venter på deres svar

12) Arrangementer til studerende

a ) Årshjul

• Lav årshjulet

13) Orden i forhold til fagråd

a ) Der mangler orden i forhold til hvad der sker i fagrådet

• Skal fagråd lave eksempelvis et excel i forhold til interne forløb?

14) Er alt ok i forhold til fagråd (bredt)

a ) Forbedring i forhold til lokale

• Vi er begyndt at bruge mødelokale 1

15) Næste møde

a ) Bestyrrelsesmøde

• 26. maj 2025

b ) Fagrådsmøde

• 19. maj 2025

16) Evt

Ingenting denne gang
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